

Maths Teacher – Secondary - Potential vacancy

Contract type: Permanent, Full-time

Start date: September 2026

Teaching level: Secondary

About the School

An established bilingual secondary school located in London is seeking a qualified Maths Teacher to join its team. The school offers a supportive, multicultural learning environment and delivers a bilingual education based on the French National Curriculum, preparing pupils for a variety of international academic pathways.

The teaching team is international, collaborative and committed to academic excellence, innovation and student wellbeing.

The Role

The school is seeking a Maths Teacher to join the Secondary team on a fixed-term cover contract. The successful candidate will deliver engaging and well-structured Maths lessons, adapt teaching to a range of learner profiles, and contribute positively to departmental and whole-school life.

Key Responsibilities

- Teach Mathematics at the secondary level in line with the French National Curriculum
- Plan lessons, schemes of work and assessments
- Monitor and assess pupil progress and maintain accurate records
- Participate in departmental meetings, parents' evenings and school events
- Work collaboratively with colleagues, pastoral staff and senior leadership
- Support pupils of varying abilities, including those with additional learning needs
- Contribute to the wider life and ethos of the school

Person Specification

Qualifications & Experience

- Qualified Teacher Status (QTS), CAPES, Agrégation, Master's degree or equivalent
- Experience teaching Maths at the secondary level
- Native-level French preferred, or a good understanding of the French curriculum

Skills & Attributes

- Ability to differentiate teaching for diverse learners
- Enthusiastic, caring and approachable manner
- Strong classroom management and organisational skills
- Commitment to safeguarding and pupil wellbeing
- Team player with excellent communication skills

How to Apply

Please complete our [application form](#) by March 30 and send it to recruitment@cfbl.org.uk

Professeur(e) de Mathématiques – Secondaire – Poste susceptible d'être vacant

Type de contrat : CDI, temps plein

Date de prise de poste : septembre 2026

Niveau d'enseignement : Secondaire

À propos de l'établissement

Un établissement scolaire secondaire bilingue bien établi, situé à Londres, recherche un(e) professeur(e) de mathématiques qualifié(e) pour rejoindre son équipe. L'école offre un environnement d'apprentissage bienveillant et multiculturel et dispense un enseignement bilingue fondé sur le programme de l'Éducation nationale française, préparant les élèves à différents parcours académiques internationaux.

L'équipe pédagogique est internationale, collaborative et engagée en faveur de l'excellence académique, de l'innovation et du bien-être des élèves.

Le poste

L'établissement recherche un(e) professeur(e) de mathématiques pour rejoindre l'équipe du secondaire dans le cadre d'un contrat de remplacement à durée déterminée. La personne retenue assurera des cours de mathématiques structurés et stimulants, adaptera son enseignement à des profils d'apprenants variés et contribuera activement à la vie du département et de l'établissement.

Missions principales

- Enseigner les mathématiques au niveau secondaire conformément au programme de l'Éducation nationale française
- Préparer les cours, progressions et évaluations
- Suivre et évaluer les progrès des élèves et tenir des dossiers précis
- Participer aux réunions de département, aux rencontres parents-professeurs et aux événements de l'école
- Travailler en collaboration avec les collègues, l'équipe de vie scolaire et la direction
- Accompagner des élèves aux profils variés, y compris ceux ayant des besoins éducatifs particuliers
- Contribuer activement à la vie et aux valeurs de l'établissement

Profil recherché

Qualifications et expérience

- Titulaire du QTS, du CAPES, de l'Agrégation, d'un master ou d'un diplôme équivalent

- Expérience de l'enseignement des mathématiques au niveau secondaire
- Français langue maternelle souhaité, ou bonne connaissance du programme français

Compétences et qualités

- Capacité à différencier l'enseignement pour répondre à la diversité des élèves
- Attitude enthousiaste, bienveillante et accessible
- Excellentes compétences en gestion de classe et en organisation
- Engagement en matière de protection de l'enfance et de bien-être des élèves
- Esprit d'équipe et excellentes compétences en communication

Candidature

Merci de compléter [notre formulaire de candidature](#) avant le **30 mars** et de l'envoyer à recruitment@cfbl.org.uk.